
 

 
 

 

Záznam z 8. jednání pracovní skupiny Vzdělávání při RSK KHK 

Datum a místo konání:  

20. září 2017, od 8:00 hod., sál zastupitelstva, Krajský úřad Královéhradeckého kraje, Pivovarské 

náměstí 1245, Hradec Králové 

Přítomno: celkem 20 členů PS + 15 hostů a zástupců KAP a RSK 

 

Program zasedání: 

 

Úvodní slovo náměstkyně hejtmana Mgr. Martiny Berdychové 

 

1. blok – KAP, MAP a ŠAP (do 9:00) 

Aktualizace Rámce pro investice do infrastruktury KAP KHK 

Aktuální informace KÚ KHK k projektu I-KAP 

Školní akční plány – Národní ústav vzdělávání 

Místní akční plány rozvoje vzdělávání v KHK, platforma MAP 

 

Přestávka (9:00 – 9:10) 

 

2. blok – RSK a integrované nástroje (do 9:30) 

Aktuální informace RSK + čerpání IROP 2.4 

Podpora vzdělávání v rámci ITI  

Podpora vzdělávání v rámci CLLD 

 

Další, diskuze a závěr (v 9:30 hod.) 

 

 

Mgr. Martina Berdychová, náměstkyně hejtmana: Úvodní slovo 

Ing. Petra Hnátová, Odbor školství: Aktualizace Rámce pro investice do infrastruktury 

Seznámila s postupem aktualizace Rámce pro investice do infrastruktury KAP rozvoje vzdělávání KHK. 

Aktualizace jsou možné po půl roce, poslední proběhla v únoru 2017. V současné době se připravují 

výzvy MAS. Ty byly osloveny, zda plánují výzvy na vzdělávání i pro střední školy, záměry středních škol 

byly projednány na minitýmu pro polytechnické vzdělávání. 

Celkem je předloženo 10 projektových záměrů od 2 zřizovatelů. 

 

Představení jednotlivých projektových záměrů: 

1. GFMP Rychnov nad Kněžnou, Mgr. Petr Kačírek, ředitel 

a) nová laboratoř biologie (stávající je 35 let stará) – obnova rozvodů vody a elektřiny 

b) zahrada s venkovními výběhy a voliérami + výstup ven  

celkové náklady okolo 1 mil. Kč, realizace 2018 

2.  Gymnázium Dobruška, Mgr. Lenka Hubáčková, ředitelka 

a) modernizace IT učebny, rozšíření možnosti vzdělávání pro žáky i veřejnost 

- software pro 3D modelování, animace, zpracování vektorové grafiky 



 

 
 

b) venkovní výtah v budově školy – z důvodu vlastních handicapovaných žáků a poskytování 

vzdělání veřejnosti 

3. SŠ oděvní, služeb a ekonomiky Červený Kostelec, Mgr. Ing. Marek Špelda, Ph.D., ředitel 

a) specializovaný software k navrhování oděvů (stávající software funguje pod OS XP) 

b) cvičný vulkanizační lis pro obor Chemik 

celkové náklady okolo 1 mil. Kč 

4. SŠ řemeslná Jaroměř, Ing. Ondřej Štajgl, zástupce ředitele 

a) laboratorní CNC stroj využitelný pro všechny obory 

b) rozšíření sítě za účelem umožnění uložení záměrů žáků 

c) 3D modely různých typů motorů 

d) technické stroje pro odborný výcvik 

celkové náklady okolo 0,5 mil. Kč 

5. Gymnázium Dvůr Králové, PhDr. Ing. Petr Minář, Ph.D. et Ph.D. 

a) rekonstrukce laboratoře fyziky – nový laboratorní nábytek, sadů učebních pomůcek 

b) rekonstrukce odborných učeben biologie, chemie a fyziky – stoly, zatemnění, skříně 

projekt připraven, projektová dokumentace existuje, proveden průzkum trhu 

6. Město Úpice a Gymnázium a střední odborná škola Úpice  

Ředitelka Ing. Jana Nývltová, CSc. se z jednání omluvila. Projektový záměr zahrnuje vybudování 

venkovní učebny, elektroinstalaci, vstupní prostory a revitalizaci školního dvora. 

 

Mgr. Martin Horák, ředitel, Úřad práce Hradec Králové: Dotaz na Mgr. Martinu Berdychovou, 

náměstkyni hejtmana: Jsou projektové záměry škol v souladu se záměry kraje? 

Mgr. Martina Berdychová: Všechny záměry jsou do budoucna uplatnitelné, a to i v případě, že by 

došlo k optimalizaci – obory se rušit nebudou. Jediný záměr, k němuž se nemohu vyjádřit, je záměr 

Městského gymnázia a SOŠ Úpice z důvodu kompetencí a nedostatku informací o tomto záměru. 

 

K Souhrnnému Rámci pro investice do infrastruktury nebyly žádné dotazy ani připomínky. 

 

Závěr: Pracovní skupina projednala představené záměry škol a souhlasí s předložením Souhrnného 

Rámce pro investice do infrastruktury Regionální stálé konferenci. 

 

Ing. Petra Hnátová: informovala o aktuálním stavu projektu KAP, a přípravě projektu IKAP (19 

záměrů SŠ, probíhají jednání se zástupci škol). 

 

Mgr. Ing. Miloš Rojka, odborný garant: Tvorba školních akčních plánů a plánů aktivit 

P. Rojka informoval o procesu tvorby školních akčních plánů a plánů aktivit. Většina škol tvoří ŠAP, 

ostatní školy plány aktivit. ŠAP i plány aktivit jsou tvořeny při opakovaných návštěvách p. Rojky 

v jednotlivých školách individuálně podle potřeb školy. 

 

Mgr. Petr Kulíšek, MAS NAD Orlicí: Místní akční plány rozvoje vzdělávání v KHK, platforma MAP 

Seznámil se stavem řešení místních akčních plánů. Informoval o „výpadku“ ve financování z důvodu 

přerušení návaznosti výzev, důsledkem mohou být změny v realizátorech a partnerech – nutno 

zajistit průběh činností v mezidobí. 

Dále informoval o aktualitách MAS: 12 z 15 má schválené strategie, zahájily výzvy, zbývající strategie 

jsou ve fázi schvalování. 

 



 

 
 

Ing. Tomáš Kořínek, koordinátor hradecké části aglomerace ITI: Podpora vzdělávání v rámci 

integrovaných nástrojů ITI a CLLD 

Podal informace o PS3: Vzdělávání a využití památek pro vzdělávání a rozvoj kreativního průmyslu. 

Nastala personální změna – Michaela Kudynová nově na pozici tematická koordinátorka. 

Výzvy pro rok 2018 (královéhradecká část aglomerace): Infrastruktura ZŠ, Infrastruktura pro zájmové, 

neformální a celoživotní vzdělávání, výzva 7: Infrastruktura SŠ a VOŠ 

 

Závěr: Ing. Ladislav Mlejnek, sekretariát RSK, upřesnil termín zasedání RSK je 11. 10. 2017 

v Tereziánském dvoře. Souhrnný rámec pro investice do infrastruktury bude schválen 

korespondenčním hlasováním do 30. 9. 2017 

 

Přílohy zápisu: 

Veškeré prezentace a podklady z 8. jednání pracovní skupiny Vzdělávání RSK KHK jsou uveřejněny na 

http://www.cirihk.cz/pracovni-skupina-vzdelavani.html 

 

Zápis vyhotovili:  Ing. Petra Hnátová (KAP) a Ing. Ladislav Mlejnek (RSK) 

 

V Hradci Králové, dne 25. 9. 2017 

 


